
Interventio ry 9/2024  
 

HALLITUKSEN KOKOUS  
 

Aika: 17.09.2024 klo 17:00
 

Paikka: Kuvasto B154
 

Osallistujat:  
 

Hallituksen jäsenet: Hanna Miekkoja (poistui kohdassa 13), Wilma Yli-Hakula, Vuokko
Oinonen, Ella Kakko, Elina Mäklin, Ella Palkio, Jerri Miettinen, Teemu Sihvonen, Aino
Honkapää, Eemeli Kangasharju

Aktiivijäsenet: Amanda Brenden-Hovrud (poistui kohdan 12 käsittelyn jälkeen)
  
Muut läsnäolijat: Tuuli Smolander (poistui kohdan 12 käsittelyn jälkeen)

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 17:00.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valitaan Jerri Miettinen ja Teemu Sihvonen.

4. Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Ehdotettu kohtien talous ja jäsenasiat siirtämistä esityslistan loppuun, koska paikalla on myös

jäseniä, jotka eivät ole osa hallitusta, eivätkä voi olla läsnä kokouksessa näiden kohtien käsittelyn

aikana. Ehdotettu kohdan 6.1 Fokus ry vuosijuhlat lisäämistä. Ehdotettu lisättäväksi kohtaan 7.

kohdat 7.2 Joulupuu keräys ja 7.3 opiskelutapahtuma, 7.4 Lyhty ry:n excursio JKL, 7.5 SYY:n sitsit.

Ehdotettu lisättäväksi kohta 9.4 yhteistyöt. Hyväksytään asialista työjärjestykseksi kyseisin

muutoksin.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan allekirjoitus

Allekirjoitettu edellisen kokouksen pöytäkirja.

6. Ilmoitusasiat



6.1. Fokus Ry vuosijuhlat

Olemme saaneet kutsun Fokus ry:n vuosijuhliin 22.11.2024 ravintola Viiluun kahdelle

henkilölle. Illalliskortti 96€ alkoholillinen/ 86€ alkoholiton. Kysytään hallituksen

WhatsApp ryhmässä halukkaat ja arvotaan. Sovittu yhteisesti, että puheenjohtaja

osallistuu. Ajatuksena antaa Fokus ry:lle jokin aineeton lahja, esimerkiksi lahjoitus

johonkin tahoon ja pieni konkreettinen lahja. Budjetti 50 €. 6.10 viimeistään pitää

ilmoittautua!

6.2. Socius ry muistaminen

Meidän jäsenemme on kysynyt, haluammeko viedä muistamisen Socius ry:n

vuosijuhliin. Sovittu yhteisesti, että ei osallistuta muistamiseen, koska hallituksesta ei

ole ketään menossa vuosijuhliin.

7. Tapahtumat

7.1. Fuksiaismerkit

Osallistutaan fuksiaismerkkien kustannuksiin maksamalla 20 % kustannuksista.

7.2. Joulupuu keräys

Meitä on pyydetty mukaan Joulupuu keräykseen. Pyydetään lisätietoa ja

osallistutaan mahdollisesti, kiinnostusta olisi.

Wilma sai kokouksen aikana lisätietoa Joulupuu tapahtumasta. Joulupuu –yritys

järjestää infon, minne osallistuttaisiin. Keräys tulisi ottaa meidän nimiin ja pystyttää

sekä tyhjentää keräyspisteet. Kaikkeen saa apua. Lahjojen laskeminen ja jakaminen

ei tulisi meille.

7.3. Opiskelutapahtuma

Fukseilta tullut toive matalan kynnyksen yhdessä-opiskelu tapahtumalle. Pohdittu

3.10. aamupäivää. Fokukselta pyydetään termospulloja lainaan. Elina tekee

somekuvan.

Varataan 3.10. tila F105 klo 9.30–12.30. Keitetään kahvit.

7.4. Lyhty ry:n excursio JKL.

Lyhty ry järjestää 28.11–30.11 excursiota Jyväskylään. Kysyivät, kävisikö 29.11.

perjantaille jotain iltatapahtumaa. Järjestetään jotain tapahtumaa. Pohdittu, että

tilaa pitää pohtia, koska perjantai-ilta haastava aika tilojen kannalta.

7.5. SYY:n sitsit



SYY kysynyt haluttaisiinko pitää työelämäteemalla sitsit Tilialla 29.10. SYY maksaisi

sitsit. Meillä tulossa28.10. omat sitsit Abakuksen kanssa. Jerri ja Aino selvittää onko

sitsit Abakuksen kanssa toteutumassa, jos on niin ei osallistuta SYY:n sitseille.

Avattu uudelleen kohta 7.2. Wilma saanut lisätietoa Joulupuu-keräyksestä.

Pidetään kokoustauko ajassa 17.46. Jatketaan kokousta ajassa 17.48.

Avattu uudelleen kohta 7.3. Saatu tietoon fuksien aikataulut ja sovittu päivä tapahtumalle.

Jatkettu kohdan 7 käsittelyä.

Yleistä tapahtumista:

- Fuksiaiset tällä viikolla torstaina. Fuksiaisiin tarvittaisiin yhdenvertaisuusvastaava,

Elina on. Fuksiaisrastilla olevat laittaa Teemulle viestillä tavaran, minkä on

tuomassa rastille, jotta ei ole montaa samaa tavaraa. Rastin ideana, että jokainen

tuo oman tavaran, jotka fuksien pitää yhdistää oikeaan ihmiseen.

- Vuosijuhliin tarvitaan työryhmä, jossa yksi hallituksen jäsen koordinoimassa.

Mainostetaan somessa ja aktiivijäsenten ryhmässä ja pyydetään halukkaita

järjestämään. Amanda on aktiivijäsenenä halukas järjestämään vujuja. Jerri lähtee

mukaan. Tammikuun loppupuolelle alustavasti vuosijuhlat.

8. Tiedotus ja viestintä

- Puhuttu pestiesittelyistä. Ehdotettu, että pidettäisiin yksi päivä, jolloin voisi Instagramissa

kysyä pesteistä. Tämä ei kuormittaisi hallituslaisia yhtä paljoa. Tehtäisiin myös lomake, jolla

voi ilmaista kiinnostuksensa hallitustoimintaan alustavasti. Elina tekee lomakkeen, Ella ja

Vuokko postauksen Instagramiin.

- Hanna laittanut viestintäkalenteriin YKA:n ja Hyvaksin rekrykahvien julkaisuita. Mietitään,

kuka jakaa milloinkin.

- Telegram ryhmää voisi hyödyntää enemmänkin, esimerkiksi jakaa tapahtumat myös sinne.

9. Yritysyhteistyö

9.1. Colleget

Haalaritilauksen yhteydessä pitäisi ilmoittaa mikä logo halutaan collegeen, jotta

saataisiin mallikappale. PureWaste college olisi 25€. Mietitty, että myytäisiin

collegea 30€. Paidan värinä musta tai harmaa. Valitaan paidan väriksi musta.

9.2. Lipun tilaaminen

Eemeli selvittänyt asiaa.



- Marrow.fi, joka on Suomalainen kauppa. Lipun hinta noin 25€, lopullinen mitta

vaikuttaa hintaan.

- PrintScorpio hinta 49,19€ tai 54,45 €.

- NationalFlags hinta 32 €.

- Valitaan Marrow.fi ja tilataan lippu sieltä. Valitaan myös ekologisempi

kangasvaihtoehto.

9.3. Haalaritilaus

Kaikki haalareihin tulevat logot kasassa. Haalareita tilattu 39 kappaletta. Hanna

laittaa haalarit tilaukseen tällä viikolla.

9.4. Yhteistyöt

Hyvaksilta rekrykahvi –julkaisu someen. 7.11 klo 11–12 Pohjois-Savon

hyvinvointialueen kanssa teams tapahtuma. Tapahtumaan osallistuu

Hyvinvointialueen sosiaalityöntekijöitä.

Etelä-Karjalan hyvinvointialue kysynyt harjoittelupaikkatapahtumasta. Hanna on

yhteydessä ja selvitellään.

10. Koulutuspolitiikka

10.1. Oppiainekokouksen terveiset

- Wilma osallistunut oppiainekokoukseen. Seuraava kokous 7.10 klo 9.15.

- Hakijan päivä 8.11, sinne oppiaine-esittely 12.30–13.00. Wilma ja Elina menee.

- Oppiainekahvit joulu-tammikuussa.

- Lyhtyilta 13.11 tai 20.11.

- Saimme kehuja vaihto-opiskelijoiden vastaanottamisesta. Kiitos Jerri ja Teemu!

- Ollut keskustelua maisterivaiheen opintojen läsnäoloista.

- Ensi vuonna tulossa valintakoeuudistus.

- Keskustelua ollut myös vuoden määräajasta sosiaalityöntekijänä toimimisessa.

Hva:n linjaus, ettei ole merkitystä, opettajat varoittelee vuoden ajan ylittämistä.

- Graduseminaarien ryhmäkoot liian suuria tänä vuonna.

11. Sosiaalipolitiikka

- Herkkuapproista ei ole vielä saatu vastausta. Ovat syyskuun puolessa välissä yhteydessä

Teemuun lippukannasta.

- Luontoretkeä mietitty 5.10. Laajavuoren luontopolulle. Tapahtuma julkaistava ensiviikon

alussa.



- Teatterin päivä pitäisi päättää. Jos yli 10 henkeä, ryhmälipun saa halvemmalla, muuten 16 €
opiskelijalippu. Tehdään lomake, jolla kartoitetaan alustavasti jäsenten kiinnostusta. 22.10

näytökseen kysytään lippuja.

- Mietitty sopo-budjetin (100 €) käyttöä. Voitaisiin sponsoroida teatterilippuja. Jos

ryhmälippu olisi esim. 12–13€ per lippu, voitaisiin maksaa esimerkiksi 5€/lippu ja ottaa 20

lippua.

12. Syyskokouksen ajankohta

28.11 syyskokous. Tehdään alustava kyselylomake hallitukseen hakeville.

13. Jäsenasiat

31 uutta jäsentä. Voimassa olevia jäseniä 32. Hyväksytään kaikki uudet jäsenet. Kokouksen

pöytäkirjan liitteenä lista uusista jäsenistä.

14. Talous

Laskutetut laskut hyvinvointialueet maksaneet. Merkkilasku tullut. Yfistön kahvipannusta tullut

myös lasku. Eemeli maksaa nämä huomenna. Tilillä nyt rahaa 2657,12 €.

14.1. Sitsilaulukirjat

Laulukirjat olisivat tärkeää saada pian myyntiin, jos käytämme rahaa Talentian

sitsikirjoihin. Jos tilaisimme 20kpl olisi 130 €. Ostetaan Talentia Keski-Suomi ry:ltä

20kpl sossusitsikirjoja 130 €. Jos myydään 8 €/kpl.

14.2. Haalarimerkkien myynti

Myydään Intervention haalarimerkkejä 3€ hintaan.

15. META

Jyy toiminta-avustuksen haku tulossa.

16. Seuraava kokous

Seuraava kokous 23.10.2024 klo 16.30.

17. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 18.52.

   
Wilma Yli-Hakula Elina Mäklin   



puheenjohtaja sihteeri   
   
   

   
   

Jerri Miettinen Teemu Sihvonen
pöytäkirjantarkastaja pöytäkirjantarkastaja  


